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Soehoejlandet@friluftsraadet.dk 

 
Friluftsråd Søhøjlandet omfatter Hedensted, Horsens, Silkeborg og Skanderborg Kommuner 

Den 5. april 2024 
 
 

Referat fra bestyrelsesmøde i Friluftsråd Søhøjlandet 

 

Torsdag d. 4. april 2024 kl. 19.00 

 

Sted: Skanderborg Lystfiskerforenings lokale på Vester Mølle, Od-

dervej 80, Skanderborg 
 

Afbud fra: Lars Krogh, Peter Rasmussen og Robert Green Nielsen 

                  

 Dagsorden: 

 

1. Godkendelse af dagsorden. 

Godkendt 

 

2. Godkendelse af referat fra årsmøde 23. februar. 

Godkendt 

   

3. Drøftelse  indførelse af nyt afregningssystem. 
    Se mere herom i Outlook. 

Fremtidige kørselssedler og udgiftsbilag skal fremover indsendes en-

ten via de to apps Mileage og Expense eller via 

https://www.workflow.navidoc.dk/ 

I Outlook ligger vejledninger og videoer samt tilbud om webinarer. Du 

skal snarest oprette dig i systemet og sætte dig ind i det. De gamle 

kørsels- og udgiftsbilag er dermed udgået af brug. 

Meld venligst til Jan, hvis det ikke lykkes dig. 

 

4. Sager: 

- Naturnationalparker 

Jørgen er indstillet til at repræsentere vort lokalråd i na-

turnationalpark Kompedal. 
Der sker ikke rigtigt noget endnu. 

- Naturpark Gudenå 

Foreningen Naturpark Gudenås Venner er etableret med 

Jan som formand. Horsens Kommune har politisak givet 

grønt lys til, at ansøgning som pilotnaturpark indsendes 

inden 1. september 2024. Der samarbejdes med Natur og 

Miljø/Horsens Kommune om afholdelse af møde med rele-

https://www.workflow.navidoc.dk/


 
vante organisationer, så naturparkråd kan etableres inden 

sommerferien. 

- Adgangssager 

Ingen nye. Bemærk at der er kommet fokus på adgangs-

veje. Webinar 25. maj kl. 16. 

 

5. Ajourføring af opgaveoversigt/orientering om igangværende 

sager. 

• Kommunerne 
• Temagruppe Børn/Unge/Friluftsliv 

• Temagruppe administration og kommunikation 

• Temagruppe Naturpark 

John berettede om problemer med projektet ved Gammelturisten i 

Ry. Ny aktør gør, at ambitionerne ikke kan holdes indenfor bud-

gettet. 

 

6. Eventuelt  

Brugergrupperepræsentanter indstilles uforandret, inkl. Jens som 

næstformand. 

Der arbejdes formentlig videre med deltagelse i Landsskue i Herning i 

slutningen af juni. 
Fællesmødet mellem Brugerrådet for sejlads på Gudenåen og Gu-

denåkomiteen blev afholdt 8. marts på Vestermølle. Intet særligt nyt. 

Jan orienterede om, hvordan arbejdet med overtagelse af Klostermøl-

le ved Mossø forløber. Stor forundersøgelse er ved at være færdig, så 

ansøgninger kan sendes til større fonde.     

   

  Venlig hilsen Jan Karnøe/referent  

 


